
 

 
 

JH Huse 

Bestyrelsesmøde tirsdag den 16. januar 2024 

Kl. 20:00. hos Bent Heering Huse 65 

Dagsorden 

  
Bent:  
Det er blevet vinter siden sidste møde, og der er desværre nogle beboere som ikke har den 
nødvendige tålmodighed med at rydde sne ved skraldespande og indkørsler, men 
grundejerforeningen salter og rydder sne på vejene og skulle der komme lidt sne-vold ind til den 
enkelte parcel må beboerne selv i gang med en skovl.  
Bestyrelsen henstiller til, at grundejerne selv rydder ved indkørsel, postkasser og affaldsstativ.  

  
Kommunen henholder sig til, at alt er ok vedr. nedsivning af overfladevand på HH 55.  
Bestyrelsen vil på kommende generalforsamling fremlægge mulighederne vedr. afvanding af 
vand på vejen fra HH55, og Bent indhenter tilbud. 
  
På valg i år er: Bent, Søren og Nina. Søren modtager ikke genvalg, så bestyrelsen opfordrer til, at 
en grundejer med regnskabsforståelse stiller op til bestyrelsen. 
 

Mie fortsætter ikke som revisor. 
  
Vi har sat advarselsskilte op ved stien ud for HH 63 og på vejen ud for HH 55 på grund af isglatte 
veje. 
 
Sneplov påkørte el skab ud for HH 59, Seas-Nve kom inden for en dag og ordnede uheldet. 
  
 Bruno: 
Græsslåning/ fællesarealerne/ skilte. Bestyrelsen har undersøgt om vi evt. kunne få 
hastighedsskilte på vejen, dette er ikke muligt for nuværende. 
 

Asfalten på vejene. Vejene bliver besigtiget, når det bliver forår. 
  
Søren: 
Fremlæggelse af foreløbigt regnskab (2023). Regnskab blev godkendt og underskrevet. Budget 
for 2024 blev gennemgået. 
  
Nina: Nye indflyttere HH 15 

Flytning af sten er i første omgang forsinket pga snevejr, situationen omkring sten genovervejes, 
og orienteres om på generalforsamlingen. 
  
Allan: 
Er lejerne tilfredse? Intet nyt 
 
Generalforsamling bliver den 19. marts kl. 19.30. 
  
 


